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Zápis  
z 12. zasedání Akademického senátu UHK dne 2. června 2021 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, doc. 
Karel Kouba, doc. Martin Paleček, dr. Adam Skarka, dr. Jitka Kühnová, Ing. Lucie Novotná, Mgr. 
Marcela Turay, Mgr. Matyáš Strnad, Štěpán Kubelka, Bc. Dominik Horníček, Bc. Dominik Šípoš, 
Michal Pajer, Mgr. Žofia Chrienová.  
 
Omluveni: dr. Lukáš Zábranský, doc. Václav Bělík.  
Pozdější přihlášení k jednání oznámili: dr. Libuše Svobodová, Nikola Blahynková, Dominik Fišer, 
Mgr. Dominik Miškář, Bc. Monika Věříšová. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, doc. Petra Marešová, prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, 
dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 23 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 16 členů (KAP 8 a SK 
8 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 

2) Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor). 

3) Bilanční zpráva o plánu realizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 
výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti UHK pro rok 2020 
(předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

4) Návrh Etického kodexu UHK a návrh Řádu Etické komise UHK (předkládá prof. Ing. 
Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

5) Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností na UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 

6) Návrh rozdělení prostředků stabilizační části institucionální podpory na dlouhodobý 
koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 mezi fakulty UHK (předkládá prof. 
Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

7) Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty (předkládá doc. Mgr. Ing. 
Petra Marešová, Ph.D., prorektorka pro studium a spolupráci s praxí). 

8) Novelizace Statutu Fakulty informatiky a managementu (předkládá prof. RNDr. Josef 
Hynek, MBA, Ph.D., děkan FIM). 

9) Disciplinární řád pro studenty FIM UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 
Ph.D., děkan FIM). 

10) Novelizace Řádu pro státní rigorózní zkoušky (předkládá doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
děkan PřF). 

11) Jak může UHK přispět k udržitelnému rozvoji? (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, 
M.A., Ph.D.). 
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12) Různé: 

a) Informace o veřejné zakázce na provozovatele bufetu (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor). 

b) Stav provádění oprav budovy FF (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
c) Rekonstrukce kolejí – pokračování (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Na výzvu předsedkyně AS UHK o předložení požadavku na doplnění nebo změnu pořadí bodů 
v programu bylo navrženo: 

1. Bod 11. předsadit jako první bod programu (navrhl doc. Kouba). 
2. Doplnit bod „Informace k DRVO“ (navrhl prof. Kuča). 
3. Doplnit bod „Informace k elektronickým volbám“ (navrhl doc. Kouba). 

 
Program zasedání AS UHK v pozměněné verzi byl navržen následovně: 

1) Jak může UHK přispět k udržitelnému rozvoji? (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, 
M.A., Ph.D.). 

2) Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 

3) Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor). 

4) Bilanční zpráva o plánu realizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 
výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti UHK pro rok 2020 
(předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

5) Návrh Etického kodexu UHK a návrh Řádu Etické komise UHK (předkládá prof. Ing. 
Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

6) Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností na UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 

7) Návrh rozdělení prostředků stabilizační části institucionální podpory na dlouhodobý 
koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 mezi fakulty UHK (předkládá prof. 
Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

8) Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty (předkládá doc. Mgr. Ing. 
Petra Marešová, Ph.D., prorektorka pro studium a spolupráci s praxí). 

9) Novelizace Statutu Fakulty informatiky a managementu (předkládá prof. RNDr. Josef 
Hynek, MBA, Ph.D., děkan FIM). 

10) Disciplinární řád pro studenty FIM UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 
Ph.D., děkan FIM). 

11) Novelizace Řádu pro státní rigorózní zkoušky (předkládá doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
děkan PřF). 

12) Různé: 

a) Informace o veřejné zakázce na provozovatele bufetu (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor). 

b) Stav provádění oprav budovy FF (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
c) Rekonstrukce kolejí – pokračování (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
d) Informace k DKRVO (předkládá prof. Ing. Ondřej Krejcar, Ph.D., prorektor pro vědu 

a tvůrčí činnost).  
e) Informace k elektronickým volbám (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, M.A., 

Ph.D.). 

V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 8, SK 8, celkem 16. 
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Hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 12. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Bod 1. Jak může UHK přispět k udržitelnému rozvoji? (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, M.A., 
Ph.D.).  
 
Doc. Kouba uvedl, že na UHK vzniká velká iniciativa, která by institucionalizovala agendu a poradní 
orgán pro řešení návrhů. UHK nabízí mnoho, od vzdělávání po návrhy technických řešení. 
Odsouhlaseno bylo ve strategickém záměru a tato iniciativa vychází od dr. Aleny Myslivcové 
Fučíkové. 
Dr. Myslivcová Fučíková prezentovala „udržitelnou a odpovědnou UHK“, rozvedla spolupráci 
s p. prorektorkou Springerovou a potřebu toto téma diskutovat. Nejedná se jen o vzdělávání 
a výzkum, ale i o ekologický provoz na budovách. Je navržen poradní orgán – pracovní skupina 
složená ze zaměstnanců i studentů, která na svá jednání může zvát odborníky. Očekává 
se implementace opatření, tvorba stanovisek a doporučení, zvyšování povědomí o udržitelnosti 
UHK na akademické půdě. Dr. Myslivcová Fučíková zmiňuje akce pořádané UHK „Noc vědců“, 
„do práce na kole“ nebo snahu o „zelenou střechu“ na PřF. 
 
Prof. Kuča vyjádřil podporu této iniciativě a rád se poradní rady zúčastní. 
 
V diskusi převládl názor dobrovolnické činnosti před vznikem pozice koordinátora agendy 
(doc. Kouba, Mgr. Strnad). 

Bod 2. Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 

Dr. Springerová uvedla, že výroční zpráva předkládá informace o činnosti v minulém roce, její obsah 
se řídí požadavky MŠMT a je rozdělena na tři části – hlavní část vychází ze struktury strategického 
záměru a dvě povinné přílohy určené MŚMT. Paní prorektorka uvedla, že zprávu projednala 
VR UHK formou per rollam a po schválení AS UHK bude předložena SR UHK. 

V diskusi upozornil Bc. Horníček na nesrovnalost v tabulkové příloze u tab. 3.1 a 4.1. 

N. Blahynková a D. Fišer z SK se přihlásili na jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných 
členů AS UHK: KAP 8, SK 10, celkem 18. 
 
Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2020. 

Bod 3. Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor). 

Ing. Klicnar prezentoval stav hospodaření UHK za rok 2020, sdělil, že hospodářský výsledek 2020 
po tvorbě fondů činil 2,8 mil. Vysvětlil tvorbu FPP z nevyčerpaného příspěvku ve výši cca 30 mil. 
Popsal vývoj a stav fondů, vybrané finanční prostředky a příjmy pro tvorbu rozpočtu následujících 
let (TA ČR, GA ČR, spec. výzkum). Zmínil externí příjmy – CŽV, transfer znalostí. Ing. Klicnar 
prezentoval vybrané náklady roku 2020, přičemž největší podíl představují mzdové náklady. 
Upozornil na ukazatel COVID – dopad pandemické situace na výběr kolejného, což představuje 
o 3 mil. Kč méně; byli jsme nuceni čerpat fond provozních prostředků. Ani v roce 2021 
se nedostaneme na celkový výběr kolejného z roku 2019. Kvestor závěrem srovnává počet dnů 
strávených na zahraničních cestách v době před a v průběhu pandemie. 
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V diskusi se řešil hospodářský výsledek FF ovlivněný doplňkovou činností v rámci archeologického 
výzkumu, nepřesné logo UHK ve VZH na str. 4 a klesající stipendijní fond (doc. Kouba, Ing. Klicnar, 
Bc. Horníček, Ing. Špalovská, Mgr. Novák, Mgr. Strnad, Ing. Svobodová, dr. Šrámková). 

Dr. Svobodová z KAP a Mgr. Miškář se přihlásili na jednání; v okamžiku hlasování byl počet 
přítomných členů AS UHK: KAP 9, SK 11, celkem 20. 
 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření UHK za rok 2020. 

Bod 4. Bilanční zpráva o plánu realizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 
výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti UHK pro rok 2020 (předkládá 
prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

Dr. Springerová uvedla, že bilanční zpráva poskytuje informace o plnění dílčích plánů a předmětem 
těchto bilancí je splnění jednotlivých cílů; vše je shrnuto do pěti priorit. Zpráva bude zveřejněna 
na webových stránkách UHK. 

V diskusi zazněl dotaz na karierní řád pro THP a reporting k vývoji publikování zahraničních 
studentů UHK (Bc. Horníček, dr. Springerová, doc. Kouba). 

Hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil Bilanční zprávu o plánu realizace Dlouhodobého záměru vzdělávací 
a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti UHK pro rok 2020. 

Bod 5. Návrh Etického kodexu UHK a návrh Řádu Etické komise UHK (předkládá prof. Ing. 
Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

Dr. Springerová představila aktualizovaný etický kodex a návrh řádu a zřízení etické komise. Oba 
materiály byly předloženy kolegiu rektora a AS fakult k projednání. Dr. Springerová uvedla, 
že považuje za nezbytné projednat i v AS UHK, byť to nenařizuje žádný předpis. Do materiálů byly 
zapracovány všechny připomínky, které jsme ponechali k diskusi a vyjádření akad. senátu. 
 
V diskusi zazněla námitka dr. Lipovského k anonymnímu podnětu, kterým by se etická komise 
neměla vůbec zabývat. Dr. Lipovský navrhl anonymní podání postoupit předsedovi etické komise, 
nechť komise rozhodne, zda se podnětem bude zabývat či nikoliv. Dr. Dočekalová uvedla, že tento 
problém při tvorbě dokumentu diskutovali a shodli se nepodporovat anonymní podání; zvenčí lze 
podnět podat prostřednictvím některého zaměstnance či studenta. Rektor podpořil názor 
se anonymy nezabývat. 
Dále proběhla diskuse k navrhovatelům členů etické komise, doc. Kouba požaduje doplnění, že AS 
UHK nominuje člena z řad zaměstnanců. 
 
Dr. Springerová navrhla projít v dokumentech vyznačené změny.  
 
Po rozsáhlé diskusi a mnoha námětech se senátoři na finálních verzích dokumentů neshodli, proto 
doc. Tomášková rozhodla, že do 30. 6. 2021 zašle AS UHK předkladateli k zapracování návrhy 
dokumentů. 
 
Dr. Springerová navrhla rozdělit a nechat hlasovat o obou dokumentech zvlášť; AS UHK se k nim 
vyjadřuje, neschvaluje je. K etickému kodexu nejsou připomínky a na obsahu etického řádu 
by se měl senát dohodnout.  
 

a) Doc. Tomášková zahájila hlasování o projednání Etického kodexu UHK: 
Hlasování: pro - 13, proti - 3, zdržel se - 4. 
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AS UHK vydává souhlasné stanovisko k návrhu Etického kodexu UHK. 
 

b) Doc. Tomášková zahájila hlasování o projednání Řádu Etické komise UHK: 
 
Dr. Hromadová z KAP z důvodu technického problému nehlasovala. 
Hlasování: pro - 7, proti - 7, zdržel se - 5. 
AS UHK vydává nesouhlasné stanovisko k návrhu Řádu Etické komise UHK. 

Bod 6. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností na UHK za rok 2020 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

Dr. Springerová sdělila, že RVH UHK zpracovává zprávu o vnitřním hodnocení a aktualizuje její 
dodatky, které následně projednává VR UHK, AS UHK a SR UHK. Zpráva byla zpracována v roce 
2018 a nyní je předložen dodatek. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Ing. Novotná z SK z důvodu technického problému nehlasovala. 
Hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 3. 
AS UHK schválil Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností na UHK za rok 2020. 

Bod 7. Návrh rozdělení prostředků stabilizační části institucionální podpory na dlouhodobý 
koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 mezi fakulty UHK (předkládá prof. Ing. 
Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

Prof. Krejcar vysvětlil rozdělení prostředků na základě dřívějších postupů; má několik částí, 
přičemž nejzásadnější jsou databáze (jsme členy konsorcia, částka je daná a odsouhlasená, změnu 
lze provést v roce 2023). Dále zahrnuje částku na kancelář technologického transferu, kdy CTBT 
bylo součástí FN HK, ale nyní je samostatné, prostředky přidělené fakultám na postdoky a finance 
na podporu evropských projektů. 
Rektor připomněl jednání a dohodu s proděkany a děkany na předloženém rozdělení financí. 
 
V diskusi poděkoval doc. Kouba za snahu a zvažování optimalizace zakoupených databází na UHK. 
 
Hlasování: pro - 17, proti - 1, zdržel se - 2. 
AS UHK schválil Návrh rozdělení prostředků stabilizační části institucionální podpory 
na dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 mezi fakulty UHK. 

Bod 8. Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty (předkládá doc. Mgr. Ing. 
Petra Marešová, Ph.D., prorektorka pro studium a spolupráci s praxí). 

Doc. Marešová prezentuje průběžné hodnocení výuky studenty, promítá četnost hodnocení, 
zejména anonymního, vybrala několik komentářů – pozitivní směřovaly do vztahu kombinované 
formy studia, oceněn byl přínos online výuky i adekvátní náhrada prezenční formy. Za nedostatky 
studenti označili – chybějící pomůcky, programy, nedostatečné procvičení látky, komplikovanost 
propojení distanční a prezenční formy výuky. Navržená opatření – doporučené používání jednotné  
platformy, zlepšení komunikačních nástrojů, ošetření technických problémů u externích 
vyučujících, úprava podmínek zkoušek a zápočtů a revize studijních materiálů. 
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V diskusi Mgr. Strnad upozornil na přílišnou obecnost a nepodrobnost zprávy, nebyly zapracovány 
všechny komentáře a zprávu považují studenti za nedostačující. Doc. Marešová vysvětlila, že zpráva 
obsahuje obecné vyjádření napříč všemi fakultami, není v tom žádný záměr netransparentnosti, 
detailněji si bude řešit každá fakulta. Dr. Dočekalová sdělila, že se jedná o rámcové výsledky 
a podrobnější zhodnocení se odehraje na půdě fakulty a od příštího semestru by měly být komentáře 
zveřejněné i včetně zpětné vazby. 

Následně se diskutovala možnost hodnocení kvality výuky daného předmětu a daného vyučujícího, 
chybějící reakce od akademických pracovníků na připomínky a vyjádření vedení fakulty (kromě 
FIM), přístup práv do informačního systému STAG (dr. Lipovský, doc. Marešová, Bc. Šípoš, doc. 
Kouba, dr. Musílek, dr. Prouza, Bc. Horníček). 

Ing. Novotná a D. Fišer z SK se odhlásili z jednání; počet přítomných členů AS UHK byl: KAP 9, 
SK 9, celkem 18. 
 
AS UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty. 

Bod 9. Novelizace Statutu Fakulty informatiky a managementu (předkládá prof. RNDr. Josef 
Hynek, MBA, Ph.D., děkan FIM). 

Prof. Hynek představil změny v předložené novelizaci Statutu FIM UHK. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá připomínky.  
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Doc. Paleček a doc. Šandera z KAP z důvodu technického problému nehlasovali. 
Hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Novelizaci Statutu Fakulty informatiky a managementu UHK. 

Bod 10. Disciplinární řád pro studenty FIM UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 
Ph.D., děkan FIM). 

Prof. Hynek představil změny v předloženém Disciplinárním řádu pro studenty FIM UHK. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá připomínky.  
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0.  
AS UHK schválil Disciplinární řád pro studenty Fakulty informatiky a managementu UHK.  

Bod 11. Novelizace Řádu pro státní rigorózní zkoušky (předkládá doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
děkan PřF). 

Dr. Musílek představil změny v předložené novelizaci Řádu pro státní rigorózní zkoušky PřF UHK. 
Uvedl, že do materiálu byly zapracovány připomínky LK AS UHK a předložena je upravená verze 
dokumentu. 
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Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a k poslední předložené variantě nemá 
připomínky.  
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Š. Kubelka z SK se odhlásil z jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: 
KAP 9, SK 8, celkem 17. 
 
Dr. Hromadová z KAP z důvodu technického problému nehlasovala. 
Hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0.  
AS UHK schválil Novelizaci Řádu pro státní rigorózní zkoušky Přírodovědecké fakulty UHK. 

Bod 12. Různé: 

a) Informace o veřejné zakázce na provozovatele bufetu (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor). 

Ing. Klicnar informoval senátory o stavu výběru provozovatele bufetu, kdy proběhly předběžné 
konzultace, získání stavebního povolení a povolení hygieny a tržní konzultace s deseti zájemci. 
Vysvětlil způsob výběru a nastavení kritérií pro koncesní řízení; provozovatel se bude podílet 
na investici do provozu. Do konce prázdnin chceme nabídky vyhodnotit ve smyslu trvání 
koncesního stavu a podílu na investici, výše nájmu, atd. a oslovíme i zástupce z řad studentů, aby 
se na výběru podíleli. Kvestor sdělil, že na webových stránkách UHK lze shlédnout vizualizaci 
bufetu. 

b) Stav provádění oprav budovy FF (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar poukázal na nejzásadnější stavební akci, která je zasmluvněna s firmou Metrostav; 
upozornil na problémy vyplývající z chyb projektové dokumentace, které nemohly být odhaleny 
u rekonstrukce dřív. Kvestor jmenoval zásadní položky – změnu střešních tašek, sanaci propadlých 
kleneb, změnu způsobu trasy vedené kabeláže – slaboproudu a vysvětlil celkovou bilanci projektu, 
kdy po přepočtech (dodatečné práce) a odpočtech (nerealizované práce) bude třeba doplatit rozdíl 
ve výši cca 4,3 mil Kč. 

c) Rekonstrukce kolejí – pokračování (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar uvedl, že se podařilo dopracovat kompletní obnovu rekonstrukce střechy nad všemi 
vstupy VŠ kolejí. Bývalé sklepní prostory jsme přestavěli na sportovní zázemí pro vyžití ubytovaných 
studentů. Jedná se o malé prostory, které jsme nabídli univerzitnímu sportovnímu klubu, který 
nabídku odmítl. Nyní hledáme provozovatele; kvestor se obrátil na studentské spolky, aby jim nabídl 
možnost podílení se na sportovních aktivitách v uvedených prostorech. 

d) Informace k DKRVO (předkládá prof. Ing. Ondřej Krejcar, Ph.D., prorektor pro vědu 
a tvůrčí činnost).  

Prof. Krejcar prezentoval motivační složku DKRVO v perspektivě bibliometrické analýzy publikací 
a vybraných výstupů knih UHK. Uvedl, že s rektorem řešili Metodiku 17+, která vychází z pravidel 
systému zajišťování a vnitřního hodnocení kvality univerzity. Prof. Krejcar připomněl závěry 
proběhlé evaluace Mezinárodním evaluačním panelem v roce 2020. Zmínil dělení dle oborů 
na FORD 1-6; cílem je jasná kvalita, nižší zpochybnitelnost a vyšší citovanost článků – hledisko 
rankingů.  
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V diskusi bylo řešeno bodování dle percentilů, poukázání na excelenci a úvaha o převedení 
do hodnocení PPK (doc. Kouba, prof. Kuča). 

e) Informace k elektronickým volbám (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, M.A., 
Ph.D.). 

Doc. Kouba informoval senátory, že UHK přijala technické řešení z Univerzity Palackého a děkuje 
pracovníkům OIT. Výhledově na podzim by mohl být schválen řád a následně využívány E-volby. 
 
Doc. Marešová informovala senátory o promocích, které nejsou na UHK podporovány a nebudou 
se v současné době fyzicky pořádat. Byla zvažována venkovní alternativa, ale rozhodlo se počkat 
na září, kdy by promoce mohly být uskutečněny, v příp., že to epidemiologická situace dovolí.  
V diskusi zazněl požadavek na informovanost absolventů a návrh konání promocí online 
(N.Blahynková, doc. Marešová, Bc. Horníček, dr. Springerová). 
 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

 
1. Byl schválen program 12. zasedání AS UHK v pozměněné verzi.  
2. AS UHK schválil Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2020.  
3. AS UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření UHK za rok 2020. 
4. AS UHK schválil Bilanční zprávu o plánu realizace Dlouhodobého záměru 

vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí 
činnosti UHK pro rok 2020. 

5. AS UHK vydává souhlasné stanovisko k návrhu Etického kodexu UHK 
a nesouhlasné stanovisko k návrhu Řádu Etické komise UHK. 

6. AS UHK schválil Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s nimi souvisejících činností na UHK za rok 2020. 

7. AS UHK schválil Návrh rozdělení prostředků stabilizační části institucionální 
podpory na dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 
mezi fakulty UHK. 

8. AS UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty. 
9. AS UHK schválil Novelizaci Statutu Fakulty informatiky a managementu UHK. 
10. AS UHK schválil Disciplinární řád pro studenty Fakulty informatiky 

a managementu UHK. 
11. AS UHK schválil Novelizaci Řádu pro státní rigorózní zkoušky Přírodovědecké 

fakulty UHK. 
 

Dr. Svobodová z KAP se odhlásila z jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů 
AS UHK: KAP 8, SK 8, celkem 16. 
 
O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
16.   

Doc. Šandera z KAP z důvodu technického problému nehlasoval. 
Hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 8. září nebo 6. října 2021 
 
 

V Hradci Králové dne 2. 6. 2021                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


